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Motie Zomerkermis terug naar de binnenstad

De Raad van Zwolle in vergadering bijeen op 11 november 2022

Overwegende dat:

• De Zomerkermis van grote historische waarde is en bijdraagt aan een groot sentiment voor 

jong en oud;

• Het definitief verplaatsen van de kermis naar het Wezenlandenpark feitelijk een negatief 

effect heeft op de bezoekersaantallen;

• Het verplaatsen van de kermis naar het Wezelandenpark feitelijk al enige jaren voor verlies 

zorgt en de prognose ook geen verbeteringen laat zien;

• Sinds het verplaatsen van de Zomerkermis het animo vanuit de kermisexploitanten 

afneemt waardoor de kwaliteit van de kermis vermindert;

• De inwoners van Zwolle duidelijk aangeven (Poll de Stentor 18/03/22) met ruim 60% dat 

de kermis hoort in de binnenstad;

Van mening dat:

• De Zomerkermis in de binnenstad onderdeel is van de historie van Zwolle;

• Het terugbrengen van de Zomerkermis naar de binnenstad duurzamer is aangezien de 

kermis gebruik kan maken van groene energie;

• Het terugbrengen van de Zomerkermis minder schadelijk is voor de flora en fauna in het 

Wezenlandenpark;

• Er een nieuwe manier gevonden kan worden om gezamenlijk met ondernemers en 

bewonerscollectieven te komen tot een nieuwe invullen c.q. intekening;

• Het terugbrengen van de kermis naar de binnenstad innovatieve en nieuwe attracties kan 

aantrekken waardoor er meer inkomsten genereerd kunnen worden door de exploitatie 

Roept op dat:

• Het college de beslissing de Zomerkermis in het Wezenlandenpark te houden heroverweegt 

en de uitkomsten van die heroverweging deelt met de gemeenteraad.

En gaat over tot de orde van de dag.
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